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q;rt;l~ Gora 
tast~tqik imovinsko-pravnih interesa 
~ ~roj: 1253/19 
~odgoHca, 11.06. 2020. godine 

ZAPISNIK 

sa sastanka oddanog u prostorijama Vlade erne Gore, dana 11.06.2020. godine 


$astanfik zapocet u 09,00 h. 
I ' 

I, 	: 
I " 

Jrishtbi: 
,~red~t~vnici Vlade Crne Gore: 

I !! I. Milutun Simovic, Potpredsjednik Vlade CG za ekonomsku politiku ifinansijski sistem 
Ared~tavnici Ministarstva Finansija: 

: I. Darko Radunovic, Ministar 

i 2. Nemanja Katnit, Driavni Sekretar 

I ,i 3. Milanka Otovic, Generalna Direktorica Direktorata za imovinsko-pravne poslove 
Aredkt~vnici Zastitnika imovinsko-pravnih interesa CG: 

1 ", 

! I. Dragana Duranovit, Zastilnica 
! 2, Milan Krsmanovit, Zamjenik Zastitnice 


ica Ministarstva odrzivog razvoia i turizma: 

I.Dragana Ceni!:, Driavna Sekretarka 

redkdvnici Ministarstva poljoprivrede i ruralnog razvQill: 
I 	 : l.Rahela Nisavit 


: 2.Natasa Boiovi!: 


: Marko Carevic iz Budve, jizicko lice 

i 
~em~ ~astanka: Kompleks zemljista u driavnoj svojini, i ndegalna gradnj~ na istom, 
Ii ! u KO Krimovice Opstina Kotor I :, 

I 
I : i Potpredsjednik Vlade CG daje uvodnu rijec, konstatujuCi daje sastanak organizovan na inicijativu 

Mark-a: Carevica iz Budve, u cilju razmatranja dilema, te sagJedavanja mogucih rjesenja u predmetu 

Klrirrloyice, da u istom, kao i svim ostalim predmetima, nema politike, vee obaveza postupanja nadleznih 
orga~a; da je slucajnost to sto se odrZavanje ovog sastanka poklapa sa odrzavanjem sjednice so Budva, te 

d~ obzirom na tu okolnost, izraZava spremnost da se odrZavanje sastanka odlozi. 



, . lMarko Carevic, uz izraiavanje zahvalnosti za odrzavanje sastanka, trazi da se sastanak nastavi, 
in1aju~i!u vidu da SO Budva ima svoje nadleznosti, te da nije opterecen okolnoscu odrzavanja sjednice SO 
Bl!1dva, ~a dan odrZavanja ovog sastanka. 

1 :, 

i "Potpredsjednik Vlade CO, konstatuje da Marko Carevic smatra da treba nastaviti sastanak, da na 
to inema uticaja odrZavanje sjednice SO Budva, te da nije saglasan da se sastanak odlaie. 

I
I . iMinistar finansija ukazuje na potrebu razjaSnjenja, da tema sastanka nije blokada racuna Opstine 

BJdv~, pri tome smatrajuci da bi se na kraju premtenog sastanka, i to pitanje moglo uzeti u obzir. 
I .• 
1 • jPotpredsjednik Vlade CG smatra da se treba drZati teme sastanka, a da se, eventual no, na kraju 

sa$ta~ka, pod razno, moze uciniti osvrt ina prethodno pomenuto pitanje. , ' 

rotpredsjednik Vlade CO ukazuje da je imao na uvid predmetnu dokumentaciju, da je usao u 
istprij~t ,predmeta, da predmet ima dug istorijat, te da se stiCe utisak da su drZavne institucije radile svoj 
posao. ' 

I " rotpredsjednik Vlade CG, iznoseCi hronoloski slijed, dalje konstatuje, da se 2015 godine, 
"qA~rNVEST" 000 Kotor, obratilo Ministarstvu poljoprivrede i ruralnog razvoja, zahtjevom za 

du~orbcro koriscenje drzavnog zemljista u KO Krimoviee, da je Ministarstvo traiilo dopunu materijala, 
dat u 20~ 6. godini, u vrijeme Vlade izbomog povjerenja, predmet zastaje u odluCivanju, da se u 2018. 
go~int prema Ministarstvu ponavlja zahtjev za dugorocan zakup drZavnog zemljiSta u KO Krimovice, u 
sv~hu: poljoprivredne valorizacije, a sve u okviru razvojne drZavne politike koja ide u pravcu 
pnfPoi:navanja drZavnih zemljisnih resursa koji bi se mogli aktivirati, kao sto je slucaj sa zemljistem na 
Sa~u, Viranicima, Briskoj gori, Golubovcima, da se u tu svrhu formirala Komisija za valorizaciju 
poljopriyrednog zemljista u drZavnoj svojini, da u svemu postoji snaina komunikacija svih organa, kako 
dr~v~iti, tako i opstinskih, da se prvi problem javlja, kada se konstatuje uocavanje da se radi 0 sumskom 
ze~ljl'st~, da se kod Uprave za nekretnine pokrece procedura prenamjene zemljista, da se tu gubi tri-cetiri 
mjbse~aJ da je Uprava zauzela stay da se ne moZe vrsiti prenamjena, vec promjena kategorije sume, da se 
cI~nO\!ri Komisije suocavaju sa okolnoscu postojanja objekata na odnosnom zemljistu, i stanjem upisa u 
U~ obj~kata na Carinvest, sa zabiJjezbom tereta, da se stice utisak da su neki bili u toku, da Komisija 
dO~OSl Jdluku da izade na teren i podnese izvjestaj, da se svaki potez preduzima shodno predlozima 
Kqmi$ij~, da tada sve postaje medijski propraceno, da predmet ide u dva pravea, prema Upravi za imovinu 

j i ~ 

i prenia ,postupku legalizacije objekata, de se primjecuje cudna okolnost navodenja zakupa, kao osnova 
ko~iscenja odnosnog zemljista, da se tu dolazi do planskih dokumenata Prostorni plan Opstine Kotor, da 
je ~ugerisano da se nastavi komunikacija sa Upravom za imovinu. " 
I; Potpredsjednik Vlade CG, zavrsavajuci izlaganje, uz naglaSavanje da u ovom predmetu nema 

politi~e,i te da isti nije bio tema na sjednicama Vlade CG, zakljucuje da sve sto se desava, odgovor je 

na~le~nih organa, te da je ode pitanje, da Ii je ovo u skladu sa zakonom. 
;, Marko Carevic iznoseci svoje glediste, konstatuje da na lokalitetu Ubline, ima svoju imovinu koja 

se :naSlapja na drZavnu imovinu, da je od Opstine Kotor traiio saglasnost za postavljanje objekata za 
pr4izv,odnju zdrave hrane, da je dobio rjesenje 0 postavljanju privremenih objekata na njegovim 
pa~ce1l:11Y,la, da je tu izgradena mljekara i prostorije za stoku, da je platio komunalnu taksu, da je to bilo 
20 tS.gddine, da se objekti i danas nalaze na tom zemljistu, da kada je vidio projekat Vlade CO, mislio da 
Iii 

I 



je I do,bra stvar i da treba valorizovati drZavno zemljiste, da se u Decembru 2015. godne, obratio 
Ministatstvu poljopfivrede zahtjevom, da predstavi svoju viziju valorizacije drZavnog zemljiSta, da mu je 
od strhnb Ministarstva traiena dodatna dokumentacija, da je uradio sarno pomocne objekte _ stale, da niko 
nije d?s~o da mu kaze da to ne moze, da je shvatio daje to u redu, daje to uradio da ne gubi vrijeme, da se 
dd, te!l11ovine moze doci sarno sarno preko njegovog imanja, da je time digao cijenu drzavnog zemljista, 
dai jeip~edao zahtjev za legalizaciju objekata, da je uzurpirano ono sto je traZeno da se zakupi, da je 

I " 
doreseni plan priobalnog podrucja, da se isti odnosi i na Krimovicu, da je svojim aktivnostima uvecao 
vri~edtl(~st drZavne imovine, da ima uknjizenje objekata na drzavnom zemljistu, da je 2019. godine, od 
U~ra~e k imovinu trazio kupovinu zemljista, te da je od iste dobio odgovor, da za to nema uslova. 

\ ' 

! 
I potpredsjednik Vlade CG ukazuje da se mora pratiti redosled poteza, te da se razmotri mogucnost 

vodenJa!dva procesa, pravni i ekonomski. Ii ! 

tvtinistar finansija istice da ima pozitivan pristup ovom projektu, da ga je strucna sluzba 
ob~vj~st~vala da je isto u proceduri, da se nije moglo brze, da se mora cijeniti sta je uloteno, da se napravi 
re4 bi:?nis poteza, te da je od strucne sluzbe upoznat da se ceka Plan Opstine Kotor. 

i 'i 

I' . przavna Sekretarka Ministarstva odrzivog razvoja i turizma ukazuje na potrebu posmatranja 
pr~dmetoog postupka sa dva aspekta, planski i nadzomi, da u teoriji ne postoje urbanisticko-tehnicki 

I • I 

uslpvi;za toliko objekata, da ostaje da se vidi sta ce biti predvideno Planom generalne regulacije, da je u 
to~u iosPekcijski nadzor u vezi legalizacije objekata, da predmet razmatranja zahtjeva za \egaJizaciju 
md.ze bi~i sarno ono sto je na orto-foto snimku, to jest 6 objekata, da je uoceno neslaganje podataka u 
od*osu ~a orto-foto snimak, odnosno da stanje biljezi promjenu sa 6 na 13 objekata. 

fy1arko Carevic dalje istice da je gradnju poceo 2016-2017 godine, da ce, ako se procijeni da ovo 
ne Imqze, srusiti objekte i vratiti u prvobitno stanje, da bi volio da se ovo 8tO prije rjesava, da je 
val~rizotao drzavno zemljiste, te da je isao smjerom strateskog razvoja poljoprivrede u Cmoj Gori. 

I ' 
i 

i ~otpredsjednik Vlade CO ukazuje da nema preklapanja administrativnog postupanja i politike. I 
1 i 
i ZaStitnica imovinsko-pravnog interesa CO, uz osvrt na ingerencije Zastitnika i potrebui 

razbmijeyanja strateskog razvoja Crne Gore, ukazuje na znacaj pitanja ishoda postupka legalizacije, uz 
ocjtnwd* u konkretnom nema politike, vec sarno primjena prava u odnosu na konkretno cinjenicno stanje, 
zaklljuqujuCi da postupanje u okvirima prava, sarno moze da ide u korist Carevicu. 

Jfotpredsjednik Vlade istiee da je jasno da se mora postupati odgovor~o i legalno. 

! QrZavni sekretar Ministarstva finansija ukazuj~ da u vrijeme podnosenja zahtjeva za zakup
kOflscenj'e na odnosnom zemljistu nije bilo nista, da sada ima objekata i zasada maslina. 

! 

. Ministar finansija konstatuje da je od podnosenja zahtjeva stanje promijenjeno. 

Marko Carevic ukazuje daje zasadeno 1.200 maslina, te da ce stati sa radovima. 



, 


, , Drzavna Sekretarka Ministarstva odrZivog razvoja i turizma istice da su pro~He nedelje inspektori 
~ili t;Ia:terenu, da Ce tokom ove nedelje biti sacinjen novi zapisnik. 
I' : . 
, i Potpredsjednik Vlade zakljucuje da je jasno da inspekcija radi svoj posao, da je dobro pitanje de je 
i~spektija do sada, te da treba postupati efikasno i Uskladu sa zakonom. 
! j 

! 

Zakljucak sastanka je da se treba sacekati ishod postupka iegalizacije i Plan generaine regulacije. 

. .. Nakon zavrsenog sastanka u vezi navedeneteme, odredeno vrijeme je posveceno pitanju blokade 
r~curia bpstine Budva, u vezi sa zahtjevom DrZave erne Gore za naknadu sredstava, isplacenih po osnovu 

1 <: 

d~Za~n~ garancije.
: ,
! 1 
I .' 

I i \Marko Carevic zahvaljuje na korektnoj komunikaciji i dogovoru sa Ministarstvom finansija oko 
oJogpitanja, konstatujuci da je s tim u vezi sazvana hitna sjednica SO Budva, bez Predsjednika, da je na 
toj sjednici donijet zakljucak da se prema Vladi CO ne vrSe placanja do pravosnatnog okoneanja 

\ '; 1 

po,stupk~, da je skupstinska odluka obavezujuca, te da bi glasali da se ispostuje dogovor, pri tome isticuci 
da!;gar,aQcija nije prosia proceduru. 

~ ; l 

;; /v1inistar finansija ukazuje da nema ovlaScenja da skida blokadu, da ostaje pri ranije datom stavu, 
te da,kd god bude vrsio vlast u Budvi, ne moZe skidati blokadu. 

! 

! • Potpredsjednik Viade ukazuje da je ovotema od mnogo prije, da se mogJa ranije zavrsiti, 
obhbjedivanjem pretpostavki za to, od strane opStine Budva, uz davanje garancije ad strane Drzave. 

1 ; I! 1 

Sastanak zavrsen u 10,45 h. 

Zapisnik sacinio 

Milan Krsmanovic, Zamjenik Zastitnika 
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